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Jag försökte hitta information om hur man ska lämna ett medborgarförslag på er
hemsida. Om detta är fel sätt så meddela mig gärna hur det skall göras korrekt.

I flera års tid har jag varit i kontakt med olika personer inom stadsdelsförvaltningar i
Västerort och argumenterat för bättre möjligheter för skateboardutövande i våra trakter.
Jag har under dessa år så gott som alltid blivit bemött med positiva ord och även lyckats
med små bedrifter. Det har dock blivit tydligt för mig att få till samverkan mellan olika
instanser inom Stockholms stad är en tungrodd procedur, om än inte omöjlig, det finns
flera moderna skateparker i Stockholm som bevis för detta. Runt tjugo stycken, närmare
bestämt. Av dessa finns cirka fem stycken innanför tullarna, ca tio i Söderort och exakt
noll i Västerort. Det är denna snedfördelning jag vill råda bot på. Tänk er samma
snedfördelning av fotbollsplaner, vilket ramaskri det skulle bli.

Anledningarna till detta är många och argumenten för att det behövs ännu fler, för många
för att ta upp i detta forum. Det är också svårt att framföra och argumentera för det här
som enskild medborgare och jag föreslår därför att det måste ske ett samverkansmöte
mellan de olika aktörerna i staden, där representanter (även från utövarna av sporten)
får samtala på ett effektivare sätt än telefonsamtal och mail.

Har övriga stadsdelar lyckats bygga i den omfattning de gjort så borde väl åtminstone
Västerort kunna få till någonting. Jag tror på politikerna och tjänstemännen i min
hemtrakt och vill hjälpa till att rätta till den absurda snedfördelningen av skatemöjligheter
i Stockholms stad. Jag kommer gärna och berättar mer vid tillfälle, där det blir lättare att
svara på frågor och ge tydligare information.

Vänliga hälsningar




